

SANDWICH STREET RECONSTRUCTION

As part of the Gordie Howe International Bridge project, just over three kilometres of Sandwich Street will be reconstructed by Bridging North America (BNA). Sandwich Street reconstruction will stretch from south of the Rosedale Avenue roundabout past Ojibway Parkway to McKee Avenue. This work will be undertaken in a non-sequential phased approach that started in September 2023 with the goal of achieving full completion in 2024. Once complete, the City of Windsor will be responsible for maintaining the street.

MONTHLY DROP-IN MEETINGS

To help keep the community informed about Sandwich Street construction, the project team is launching a monthly drop-in meeting. Join us for the first Sandwich Neighbour Meeting on Thursday, April 25, 2024. Drop in to meet project representatives, get the latest Sandwich Street construction updates and share your feedback. Meetings will be open-house format and held on the fourth Thursday of every month.

Monthly Sandwich Neighbour Meeting
April 25, 2024
Sandwich Community Office
3201 Sandwich Street, Windsor, ON
5:00 p.m. – 7:00 p.m.

Reoccurs on the fourth Thursday each month

Outside of these meetings, there are several ways you can stay informed about the Gordie Howe International Bridge project:

- Visit the Sandwich Community Office during business hours
- Call 1-844-322-1773
- Email info@wdbridge.com
- Visit GordieHoweInternationalBridge.com

CONSTRUCTION PLANS

- Sandwich Street reconstruction activities resumed in March 2024 with work occurring from McKee Road adjacent to the Canadian Port of Entry to the Ojibway Parkway intersection. This work requires a full closure and is anticipated to take 12 weeks.
- The remaining section of road reconstruction work between the Ojibway Parkway intersection and the Essex Terminal Railway is anticipated to start in Spring 2024 and last approximately 16 weeks. Two-way traffic will be maintained.
- Construction between Chappell Avenue and Chewett Street will include watermain installation and road reconstruction.

WATERMAIN WORK: Starting the week of April 15, 2024, and lasting approximately 2.5 months, BNA will undertake watermain installation between Chappell Avenue and Chewett Street.

Completion of this work will require rolling lane closures, temporary parking restrictions and some access restrictions to side streets throughout this stretch of Sandwich Street. Through the use of flaggers, sections of Sandwich Street will be reduced to one lane of two-way traffic during the hours of 7:00 am to 7:00 pm. Two lanes will reopen to traffic during overnight hours.

Watermain work will take place in segments:

- Chappell Avenue to Prince Road
- Prince Road to South Street
- South Street to Brock Street
- Brock Street to Chewett Street

**Work within segments may occur concurrently*

ROAD RECONSTRUCTION: Immediately following completion of watermain installation, road reconstruction activities on Sandwich Street from Chappell Avenue to Chewett Street will begin. Additional information will be shared as we get closer to this phase of construction.

Visit GordieHoweInternationalBridge.com for further information.

RENCONTRES MENSUELLES AVEC LA COMMUNAUTÉ DE SANDWICH

RECONSTRUCTION DE LA RUE SANDWICH

Dans le cadre du projet du Pont international Gordie Howe, un peu plus de trois kilomètres de la rue Sandwich seront reconstruits par Bridging North America (BNA). La reconstruction de la rue Sandwich s'étendra du sud du rond-point de l'avenue Rosedale à l'avenue McKee en passant par la promenade Ojibway. Ces travaux se feront selon une approche progressive non séquentielle qui a commencé en septembre 2023 avec l'objectif que tout soit achevé en 2024. Une fois les travaux terminés, la ville de Windsor sera chargée de l'entretien de la rue.

RENCONTRES MENSUELLES SANS RENDEZ-VOUS

Afin de tenir la communauté informée des travaux de construction de la rue Sandwich, l'équipe du projet lance une rencontre mensuelle sans rendez-vous. Soyez des nôtres pour la première rencontre des habitants de Sandwich le jeudi 25 avril 2024. Venez rencontrer les représentants du projet, obtenir les dernières mises à jour sur la construction de la rue Sandwich et faire part de vos commentaires. Les discussions seront ouvertes à tous et se tiendront le quatrième jeudi de chaque mois.

**Rencontre mensuelle des habitants de
Sandwich du 25 avril 2024**
Bureau communautaire de Sandwich
3201, rue Sandwich, Windsor, ON 17 h - 19 h

*Ces rencontres ont lieu le quatrième jeudi de
chaque mois.*

En dehors de ces réunions, il existe plusieurs façons de rester informé sur le projet du Pont international Gordie Howe :

- Visitez le bureau communautaire de Sandwich pendant les heures d'ouverture
- Appelez le 1 844 322-1773
- Envoyez un courriel à info@wdbridge.com
- Visiter le site Web GordieHoweInternationalBridge.com

PLANS DE CONSTRUCTION

- Les activités de reconstruction de la rue Sandwich ont repris en mars 2024, les travaux se déroulant du chemin McKee, adjacent au point d'entrée canadien, jusqu'à l'intersection de la promenade Ojibway. Ces travaux nécessitent une fermeture complète et devraient durer 12 semaines.
- Le reste des travaux de reconstruction de la route entre l'intersection de la promenade Ojibway et le chemin de fer Essex Terminal Railway devrait commencer au printemps 2024 et durer environ 16 semaines. La circulation sera maintenue dans les deux sens.
- Les travaux de construction entre l'avenue Chappell et la rue Chewett comprendront l'installation d'une conduite d'eau principale et la reconstruction de la route.

TRAVAUX SUR LA CONDUITE D'EAU PRINCIPALE : À

compter de la semaine du 15 avril 2024 et pour une durée d'environ 2,5 mois, BNA entreprendra l'installation d'une conduite principale entre l'avenue Chappell et la rue Chewett.

L'achèvement de ces travaux nécessitera des fermetures de voies de circulation, des interdictions temporaires de stationner et certaines entraves à l'accès aux rues secondaires sur tout ce tronçon de la rue Sandwich. Grâce à l'utilisation de signaleurs, des tronçons de la rue Sandwich seront réduits à une seule voie de circulation dans les deux sens entre 7 h et 19 h. Deux voies seront rouvertes à la circulation pendant la nuit.

RECONSTRUCTION DE LA ROUTE : Immédiatement après l'installation de la conduite principale, les travaux de reconstruction de la rue Sandwich, de l'avenue Chappell à la rue Chewett, commenceront. De plus amples renseignements vous seront communiqués à l'approche de cette phase des travaux.

Les travaux sur la conduite d'eau principale se dérouleront par segments :

- De l'avenue Chappell au chemin Prince
- Du chemin Prince à la rue South
- De la rue South à la rue Brock
- De la rue Brock à la rue Chewett

**Des travaux à l'intérieur de ces tronçons peuvent se dérouler simultanément.*

Visitez le site GordieHoweInternationalBridge.com pour plus de détails.